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Kære Lisa Beha Erichsen og Niels-Anton Svendsen 

 

Tak for jeres henvendelse af 13. februar 2008, hvori I fremsætter konkrete 

forslag til ændringer af VISO. 

 

Som jeg nævnte på samrådet om VISO den 9. januar 2008, vil jeg gerne se 

på, om vi har tilrettelagt rammerne omkring VISO på den mest hensigts-

mæssige måde. Men jeg mener ikke, at vi kan træffe beslutninger ud fra 

erfaringerne fra VISOs første år, for det tager naturligt tid, før en ny organi-

sation og nye samarbejdsrelationer mellem nye aktører finder sin endelige 

form. 

 
Det er derfor aftalt med KL og Danske Regioner, at der skal foretages en 

samlet vurdering af VISOs virke på baggrund af de første års erfaringer. 

Som et led i denne vurdering vil jeg tage stilling til, hvilke ændringer der 

skal ske af rammerne for VISO. Målet må være at sikre kommunerne den 

nødvendige støtte til at yde specialrådgivning og at sikre borgerne den bedste 

adgang til specialrådgivning.  

 

Jeg vil naturligvis også inddrage VISOs faglige bestyrelse, og dermed bru-

gerorganisationerne, i denne vurdering, ligesom jeres konkrete forslag til 

ændring af VISO vil indgå. 
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